
 

 

  

Det videre forløb 

 

Det videre forløb efter beboerinformationsmødet den 9. april 2018 vil køre i to spor, COBO VIII 

vil arbejde videre på tagboligprojektet og ejerforeningen skal drøfte muligheder for eventuelle 

yderligere tiltag. 

 

Tagboliger: 

Efter beboerinformationsmødet har COBO VIII fået lavet en økonomisk beregning af, hvad 

tagboligprojektet vil komme til at koste og på den baggrund vil COBO VIII arbejde videre med 

tagboligprojektet, som nu går ind i myndighedsfasen, hvor rådgiverne går i dialog med 

kommunen med henblik på at lave et byggeandragende for fase 1.  

Endvidere vil rådgiverne drøfte muligheden for at etablere tagboliger i fase 2 med kommunen, 

hvilket vil kræve en lokalplansændring. 

Myndighedsfasen vil foregå hen over de næste par måneder. COBO VIII vil informere 

beboerne, når byggetilladelsen foreligger. 

 

Ejerforening: 

På beboerinformationsmødet blev der forelagt et idéoplæg til at opgradere Bavnehøj Park i 

form af isolering af østfacaden (altansiden), etablering af nyt haveanlæg samt foring af 

faldstammer. Derudover har en beboer et forslag om at gøre altanerne større. 

De yderligere tiltag skal nu undersøges nærmere i ejerforeningen, hvor vidt de er interessante 

og ønsket. 


